
Motion till riksdagen 

1989/90:Jo21 
av Annika Åhnberg (vpk) 
med anledning av prop. 19�9/90:90 om forskning 

Sveriges lantbruksuniversitet har idag i sitt forskningsprogram en alltför liten 

satsning på forskning om den svenska lövskogen. En orsak kan vara att allt

för litet av skogsforskningen i Sverige är placerad inom de verkligt stora löv

skogsom rådena. 

En ökad skogsforskning inriktad på lövskogen har visat sig ha flera förde

lar för den framtida utvecklingen inom skogen. Detta gäller både ädellöv

skogen och björk-, asp- och alskogar. 

Efterfrågan på lövträd har gjort det alltmer intressant för skogsbruket att 

avverka. De hårda trädslagen ek, bok, ask och alm kommer med säkerhet 

att få en allt större efterfrågan. 

Dessutom har ny forskning visat att lövträden har mycket gynnsam inver

kan på försöken att stoppa den allt svårare försurningen i skogen. 

Den kombination av hänsyn till miljön och efterfrågan på lövträd som 

skissats här ovan betyder att vi anser att en forskningsstation i Blekinge 

skulle vara ett bra komplement till annan skogsforskning. Bräkne-Hoby med 

lång utbildningstradition inom skogsbruket kan vara en lämplig lokalise

ringsort. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen ger regeringen till känna vad i motionen sägs om en 

forskningsstation för lövskogen i Blekinge. 

Stockholm den20mars 1990 

Annika Åhnberg (vpk) 
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